- ◎ 中国人文社会科学核心期刊扩展版
- ◎ 中国科技核心期刊(社会科学部分)
- ◎ 国家新闻出版广电总局学术期刊
- ◎ 人力资源和社会保障部学术期刊

**CHINA LABOR** 

<sup>2019年第08期</sup> 总第**428**期

构建长效风险管理体系完善社保基金监管 体制

### 工作环境、工作意义与工作满意度

- 基于中国城镇居民工作环境调查的分析

韩国劳动者和企业面对老龄化的态度及应 对措施:主要行业比较分析

# 中国劳动 (月刊) CHINA LABOR

2019年第08期总第428期

## 目录

### 政策研究

05 构建长效风险管理体系完善社保基金监管体制......唐霁松

### 劳动经济

15 山东省人力资本水平测算与中长期经济增长...........孙金山 李芳芳

25 工作环境、工作意义与工作满意度

—— 基于中国城镇居民工作环境调查的分析......任宇东 王毅杰

41 薪酬公平性与高管离职率关系的实证研究

—— 以江浙沪制造业为例.......万逍 乔玉洋

#### 声明

本刊为中国学术期刊网络出版总库、中文科技期刊数据库、中国核心期刊(遴选)数据库收录,相关著作权使用费和稿费由本刊一并支付。如有异议,请在来稿时注明,本刊将做适当处理。

### 国际前沿

57 韩国劳动者和企业面对老龄化的态度及应对措施:

主要行业比较分析.......朴明俊 金柱玄

89 投稿指南

### CHINA LABOR

NO.08,2019

### **Contents**

### Research on policies

05 Establish a Long-term Risk Management System and Improve the Supervision System of Social Security Funds......TANG Ji-song

#### Labor economics

Topics in the world

15 Estimation of Human Capital Level and Medium-Long term Economic Growth of Shandong Province ......SUN Jin-shan, LI Fang-fang 25 Working Environment, Job Significance and Job Satisfaction -Based on the Analysis of Working Environment Survey of Urban Residents in China......REN Yu-dong, WANG Yi-jie 41 An Empirical Study on the Relationship between Salary Fairness and Executive Dimission Rate Based on the Data of Manufacturing Industries in Jiangsu, Zhejiang and Shanghai......WAN Xiao, QIAO Yu-yang

57 Attitudes and Countermeasures of Korean Workers and Enterprises towards Aging Trend: A Comparative Analysis of Major Industries......Myung Joon Park, Ju-hyun Kim

### Statement

This journal is included by China Academic Journals Integrated Online Database, Chinese science and technology Journals Database and China Core Journals (selection) Database. Copyright royalties and payment for articles shall be paid by the journal. If you have any enquiries, please contact us when you submit your article, and we will deal with this issue accordingly.